

美術設計專輯 Feature: Graphic Design

04

視覺文化與設計教育：一般性設計教育之重要性 / 張栢烟·許雯婷
Visual Culture and the Education of Design: The Importance of Graphic Design Education / Chang, Po-en & Hsu, wun-ling

14

設計人的「達利啓示錄」——從達利的思想、技巧及宣傳中學習設計 / 蘇宗雄
The Revelation of Dali - Learning Design from Dali's Thought and Promotion Strategy / Su, Tsung-hsiung

23

現代海報設計之東方意象 / 林俊良
The Oriental Image in the Design of Modern Poster / Lin, Chun-liang

44

設計的擂台——國際平面設計競賽評介 / 林宏澤
The Arena of Design - An Introduction of International Graphic Design Contests / Lin, Horng-er

臺灣美術 Fine Arts in Taiwan

美術理論 Arts Theory

66

從五〇年代台灣美術的發展看「紀元美術會」之創立 / 林明賢
The Development Taiwanese Art in 1950s and Foundation of Era Art Association / Lin, Ming-hsien

82

從文學理論到繪畫及美學理論 / 羅青
From Literary Theory to Theory of Painting and Aesthetics / Lo Ch'ing

博物館學 Museumology

96

美術館學習單的題目設計 / 董璣環
The Device of Worksheets for Art Museums / Joy TUNG

國立台灣美術館
National Taiwan Museum of Fine Arts

業務參考
禁止轉售